

Svenska Fäktförbundet

Protokoll för möte med KLL 2023-09-28

Närvarande:

Leif Högström, ordf. (LH)
Jerri Bergström (JB)
Göran Flodström (GF)
Pia Björk (PB)
Muhannad Al-Nuaimi (MA)

Adjungerade:

Förhindrad, Pontus Weman Tell (PWT), ansvarig fysträning, mm (till § 6)
Henrik Lundegard (HL) Landslagskoordinator

§ 1 Mötets öppnande

Leif öppnade mötet.

§ 2 Fastställande av agenda

Beslutades:

Att fastställa agendan med tillkommande anmälda ärenden nedan.

§ 3 Föregående protokoll

Beslutades:

Att lägga protokoll 2023-08-22 till handlingarna

§ 4 Ekonomirapport

Vi gick igenom den ekonomiska rapporten som Caroline och Pierre tagit fram. Som det ser ut så måste vi använda 500 tkr av de 900 tkr som vi fått som återstartstöd och hade reserverat för 2024. Dyrare resor, missuppfattning om fördelningen samt att vi har haft med överledare på mästerskap är några av anledningarna som bidragit till det negativa resultatet.

Leif, Göran och Henke har möten med FK på värja för att se vad som kan göras för att minska underskottet onsdag 4 oktober kl 19 och 20. Leif bjuder in till möte via teams.

§ 5 PM för ledare

För att underlätta framförallt för nya ledare men även stöd för gamla så behöver vi förnya eller skriva ett mer aktuell PM för ledare när man är utomlands på tex VC och mästerskap i punktform. HL **och** GF skriver ihop något.

§ 6 Ansökan landslagsstöd X 23/24

Ansökan har lämnats in och presenterats på möte med RF och SOK, vi får besked runt den 20 oktober.

§ 7 Möte med SOK om OS kval med aktiva och ledare

Anders Wiggerud SOK återkommer om datum där han vill informera om vad som gäller. Aktiva, tränare samt KLL blir inbjudna. Henke har kontakten med honom.

§ 9 Övriga frågor

Information från kommande FIE kongress

Pia berättar att det finns en ny lista på Ryska medborgare som får delta på internationella tävlingar med neutral flag.

Det finns också ett förslag på ny hälsning före och efter match, inget handslag utan hälsning med vapnet istället.

Sabel

Vad kan vi göra för att utveckla sabel? Muhannad skall träffa ledare och aktiva för att diskutera framtida planering. Det har tidigare saknats ett program/planering för tävlingar och träningsläger.

§ 10 Nästa Möte

Måndag 23 okt kl 12.00